
Protokół Nr X/2003
z X sesji Rady Miejskiej w Złotym Stoku odbytej

w siedzibie Rady Miejskiej w Złotym Stoku – Rynek 22
dnia  26 czerwca    2003 r.

Godz. rozpoczęcia 1010, zakończenia: 1430.
 
Stan Rady: 15 radnych, obecni: 14 radnych, nieobecni:

E. Starżyk

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku
2. Wojciech Giża – Z-ca Burmistrza Złotego Stoku
3. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy
4. Sołtysi wg załączonej listy obecności
5. Krzysztof Woliński – Dyrektor CKiP w Złotym Stoku
6. Przedstawiciele prasy regionalnej: E. Makuła, Cz. Potemkin

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku dziennego.
3. Zapoznanie się z funkcjonowaniem Spółki „Kopalnia Złota”.
4. Podjęcie uchwały w sprawie wydzielenia środków w budżecie na potrzeby Biblioteki

Publicznej w Złotym Stoku.
5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta i gminy na 2003 rok.
6. Podjęcie  uchwały w sprawie  przekazania  do korzystania mienia Gminnego sołectwu

Chwalisław.
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji Statutowej ds.

opracowania Statutu CKiP.
8. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od ZTiF  działek w Złotym Stoku.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o ustaleniu stawek diet  oraz zasad na

jakich przysługują diety i zwrot kosztów podróży za udział w pracach organów gminy.
10. Informacja  Burmistrza  w  sprawie  negatywnego  rozpatrzenia  wniosku  PKP  o

restrukturyzację zadłużenia.
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Gminy Złoty Stok – I etap”.
12. Omówienie zasad przeprowadzenia ankiety do Strategii Gminy.
13. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.
14. Zapytania i wolne wnioski.
15. Zamknięcie obrad.

Ad. 1 i 2
Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Tichanowicz o godz. 10.10 otworzył X sesję
Rady Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności
aktualnie  w  posiedzeniu  uczestniczy  13  radnych,  co  stanowi  kworum  pozwalające  na
podejmowanie  prawomocnych  uchwał.  Do  przedstawionego  porządku  obrad,
Przewodniczący Rady na wniosek Z-cy Burmistrza, zgłosił następujące zmiany:
1)pkt 11 i 12 przenieść w porządku jako 3,4.



Rada Miejska jednogłośnie przyjęła porządek obrad ze zmianami.

Ad. 11
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Gminy Złoty Stok – I etap”.

Temat  zreferował  Z-ca  Burmistrza,  informując,  że  opracowaniem  I  etapu  Strategii,
polegającym na poprawkach do „Programu przedsięwzięć rozwojowych dla Gminy i Miasta
Złoty Stok, odnowy terenów zdegradowanych, wyznaczenie stref ochronnych” zajmował się
powołany Zarządzeniem Burmistrza zespół w składzie:

1)Jerzy Tichanowicz
2)Andrzej Rapacz
3)Wojciech Giża – Przewodniczący

W związku z tym, że materiał jest opracowywany „na gorąco” i do dzisiaj wprowadzane były
dane, dlatego nie było możliwości dostarczenia go radnym. Jednak waga tego opracowania
(umożliwienie ubiegania się o środki z UE), przemawia za jego przyjęciem.

Radny A.  Kościółek  stwierdził,  że  nie  zapoznał  się  z  opracowaniem dlatego  nie  może
głosować nad przyjęciem tej uchwały.

Burmistrz wyjaśnił, że właściwa strategia będzie podjęta nieco później, bo ok. października-
listopada  br.,  ponieważ  realizowana  będzie  na  podstawie  przeprowadzanej  wśród
mieszkańców ankiety. Przedstawiony dzisiaj do zatwierdzenia projekt jest zrobiony w takim
zakresie aby umożliwić gminie ubieganie się o środki z UE.

Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że poprawki dotyczą głównie zmiany zapisów dot. województwa
wałbrzyskiego na dolnośląskie oraz III etapu kanalizacji w mieście. Program przedsięwzięć
rozwojowych będzie funkcjonował nadal i nikt nie będzie go uchylał.

Burmistrz odczytał projekt uchwały w tej sprawie, jednocześnie sugerując poprawkę w § 2
polegające na dopisaniu po słowach: „Zmiany i poprawki...” – „zawarte są w dokumencie
pod  nazwą:  Strategia  Gminy  Złoty  Stok  „I  Etap”  stanowiącym załącznik  Nr  1  do
niniejszej uchwały”

Rada  Miejska  większością  głosów (12  za,  2  osoby wstrzymały się  od  głosowania  –  A.
Kościółek,  I.  Sosnowski)  podjęła  uchwałę  Nr  X/49/03 w  sprawie  dokonania  zmian  w
„Programie przedsięwzięć rozwojowych dla Gminy i Miasta Złoty Stok, odnowy terenów
zdegradowanych, wyznaczenie stref ochronnych”.

Ad. 12
Omówienie zasad przeprowadzenia ankiety do Strategii Gminy.

Projekt ankiety przedstawił i omówił Z-ca Burmistrza Pan Wojciech Giża.
Radny  Z.  Alchimowicz  sugerował  dopisanie  w  pkt.  D  –  Grupa  społeczno-zawodowa:
mieszkańców pobierających zasiłek przedemerytalny. 
Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że wniosek został uwzględniony.

Radny H. Gawłowski zaproponował, aby wyjaśnić w ankiecie sposób punktowania.
Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że wniosek został uwzględniony.



Radny A. Kościółek zapytał, czy w szansach ujęto gdzieś fakt posiadania wolnych obiektów
pod inwestycje?

Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że niektóre punkty znajdują się w mocnych stronach i szansach, a
niektóre  tylko  w  mocnych stronach  i  tak  jest  właśnie  w  przypadku wolnych terenów i
obiektów przeznaczonych pod inwestycje –  pkt  14 mocnych stron,  natomiast szansą jest
pozyskanie inwestorów z zewnątrz, w tym inwestora strategicznego.

Na  zapytanie  Pana  J.  Tichanowicza  o  sposób  rozprowadzenia  ankiety,  Z-ca  Burmistrza
zaproponował, aby radni i sołtysi roznieśli te ankiety, a następnie pozbierali i zwrócili do
urzędu. Ankieta powinna dotrzeć do każdego mieszkańca posiadającego prawo wyborcze.

Radny  A.  Kościółek  zaproponował,  aby  dać  mieszkańcom  ostateczny  termin  zwrotu  i
możliwość dostarczenia ankiety do urzędu.

Z-ca Burmistrza  wyjaśnił, że  jeśli  przyjmie się dowolny termin i  sposób zwrotu ankiety,
wówczas mogą one nie dotrzeć, oddanie ankiety radnemu jest sposobem pewniejszym. Radni
będą z tego zadania rozliczeni.

Radny S. Kozdrowski stwierdził, że to jest ogrom pracy, pochłaniający b. dużo czasu.

Z-ca  Burmistrza  wyjaśnił,  że  można  też  ankietę  rozprowadzić  poprzez  gazetę,  jednak
przykład Kłodzka pokazał, że ankiet wróciło wtedy bardzo mało.

Radny Z. Alchimowicz proponował, aby wywiesić na mieście ogłoszenie o roznoszonych
ankietach.

Radny I. Sosnowski stwierdził, że nie każdy radny będzie chciał się tego zadania podjąć.

Radny S. Kozdrowski zauważył, że do zadania mogą się włączyć harcerze.

I.  Sosnowski był zdania, że najlepszą formą rozpropagowania ankiet  jest przekazanie ich
rodzicom poprzez dzieci szkolne.

Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że ankieta musi być ludziom objaśniona, dzieci tego nie zrobią.

Na zapytanie radnego W.  Wieji,  czy ankieta  ma trafić do każdego mieszkańca mającego prawo
wyborcze, Burmistrz potwierdził i stwierdził, że będzie ok. 1000 ankiet.

Rada Miejska jednogłośnie zgodziła się z treścią ankiety

Radna H.  Głąb zauważyła,  że   Radni,  którzy nie  wyrażają  zgody na  rozniesienie  ankiet
powinni zgłosić to, aby można było przekazać je innym osobom.

Na zapytanie I. Sosnowskiego o powrotny termin dostarczenia ankiet, Burmistrz oznajmił, że
najpóźniej do 15 lipca br. 



Radni sugerowali termin 31 lipca 2003 r. i tak większością głosów (9 za, 1 osoba wstrzymała
się  od  głosowania,  4  były  przeciwne:  S.  Kozdrowski,  J.  Wargacki,  I.  Sosnowski,  A.
Kościółek) ustalono, że ankiety rozniesione zostaną przez radnych i sołtysów, a ostateczny
termin zwrotu ankiet upływa z dniem 31 lipca 2003 r.

W  związku  z  ustalonym  terminem  Z-ca  Burmistrza  stwierdził,  że  nie  może  brać
odpowiedzialności za zebranie ankiet, ponieważ będzie w tym czasie na urlopie.

Ad. 3
Zapoznanie się z funkcjonowaniem Spółki „Kopalnia Złota”.

Burmistrz poinformował, że płacony jest czynsz dzierżawny do „Kopalni Złota”, za 2002
rok, zysk wyniósł 5 tys. zł. brutto. Planowana jest dość poważna inwestycja – spływ łodziami
Sztolnią Czarną – koszt ok. 100 tys. zł.
W spółce jest 4 właścicieli:

- 51% - E. Szumska
- 35% - Gmina Złoty Stok
- 12% - A. Aksamit
- 2% - Z. Szumski

W związku z tym, że Walne Zgromadzenie Wspólników Spółki „Kopalnia Złota” odbędzie
się  dopiero  30  czerwca  2003  r.  (poprzednie  nie  doszło  do  skutku),  dlatego  na  wniosek
Burmistrza odstąpiono od omawiania powyższego tematu.

J. Tichanowicz zapytał, kiedy strumień turystów zostanie skierowany przez miasto?

Burmistrz  wyjaśnił,  że  muszą  być  przygotowane  miejsca  parkingowe  w  Rynku  i  na
przystanku  PKS,  sprawa  parkowania  autobusów  musi  być  też  postawiona  na  Walnym
Zgromadzeniu Udziałowców.

J. Tichanowicz oświadczył, że mieszkańcy  Gminy nie odnoszą obiecywanych korzyści z
istnienia  Trasy  „Kopalnia  Złota”.  Miasteczko  wygląda  na  opuszczone,  upada  handel  i
gastronomia. Ruch turystyczny kierowany jest przez zaniedbaną ulicę Złotą, z pominięciem
centrum.  Lepiej  było  w  okresach,  gdy muzeum istniało  tylko w  Domu Kultury  i  obok
kościoła, turyści zatrzymywali się i korzystali z tutejszych placówek handlowych. Teraz, po
kilku  latach  zwalniania  „Kopalni  Złota”  z  podatków,  pomimo posiadania  35% udziałów
przez  Gminę,  mieszkańcy  nie  widzą  tych  korzyści,  które  miały  spłynąć  na  miasto.
Mieszkańcy  pamiętają  i  oczekują  spełnienia  obietnic  wyborczych  w  tej  sprawie  przez
Burmistrza.
Ad. 4
Podjęcie uchwały w sprawie wydzielenia środków w budżecie na potrzeby Biblioteki
Publicznej w Złotym Stoku.

Przewodniczący  zaproponował  odczytanie  stanowiska  Rady  Miejskiej  w  tej  sprawie  z
poprzedniej sesji: „Przewodniczący Rady zaproponował, aby opracowaną przez Burmistrza
symulację wydzielenia biblioteki z CKiP przedyskutować na Komisji Edukacji i na następną
sesję  Rady  Miejskiej  przygotować  projekt  uchwały,  tak  aby  ostatecznie  załatwić  ten
problem.”



Przewodniczący Komisji Edukacji  i  Spraw Społecznych H.  Gawłowski poinformował,  że
komisja opowiedziała się za pozostawieniem biblioteki w strukturze CKiP i wydzieleniem w
budżecie środków na wydatki rzeczowe biblioteki.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  A.  Kościółek  stwierdził,  że  komisja  uznała  za
bezcelowe  podejmowanie  przedstawionego  projektu  uchwały,  ponieważ  jego  zapisy  są
sprzeczne  z  prawem.  Środki  są  już  rozdysponowane,  Burmistrz  zobowiązał  się,  że  w
przyszłorocznym budżecie środki dla biblioteki będą wydzielone. Jeśli problem będzie istniał
nadal, wówczas będzie można podjąć uchwałę o rozdzieleniu tych instytucji.

Radny I.  Sosnowski,  z  rozmów z Panią Siembab wyczuwa się potrzebę rozłączenia tych
instytucji, dlatego wnioskuje o wydzielenie biblioteki z CKiP.

H.  Gawłowski  stwierdził,  że  można  poczekać  z  decyzją  dot.  biblioteki  do  czasu
przeanalizowania  przepisów przez  komisję  ds.  opracowania  statutu  CKiP,  co  być może
ułatwi rozstrzygnięcie tematu.

I. Sosnowski zauważył, że dzisiejsze głosowanie pokaże jak jest wola Rady w tej sprawie.

Burmistrz przedstawił wyliczenie skutków rozłącznego funkcjonowania CKiP i Biblioteki
Publicznej  –  gmina  dopłaciłaby  kwotę  16.668,-zł.  W  związku  z  tym  proponuje,  aby
pozostawić  do  końca  roku  funkcjonowanie  instytucji  na  dotychczasowych zasadach,  od
nowego roku wydzielić środki na rzeczówkę osobno dla CKiP i dla Biblioteki.

Radni nie zgadzali się z takim wyliczeniem, ponieważ, wszystko można by zaplanować tak,
aby te koszty zminimalizować, np. księgowa ta sama co w CKiP (pół etatu w bibliotece i pół
w CKiP), trzynastki, jeśli ich nie będzie w statucie nie muszą być wypłacane.

Radny  A.  Kościółek  zauważył,  że  na  poprzedniej  sesji  Pani  Siembab  przedstawiała
drastycznie  sytuację. Można dzisiaj wysłuchać drugiej strony Pana Krzysztofa Wolińskiego
Dyrektora CKiP.

Pan K. Woliński wyjaśnił, że sytuacja z zakupem książek i czasopism jest unormowana, w tej
chwili wydano już 1500,-zł. Książki są zamawiane i odbierane w Księgarni w Paczkowie.
Pani Siembab wie jakie ma środki, ma prawo podpisywania przelewów, zaliczek. Może takie
działania przedsięwziąć, jednak z tego nie korzysta. Jest za łącznym funkcjonowaniem tych
instytucji.

Radny R. Wisła zaproponował, aby odłożyć głosowanie do następnej sesji, po wysłuchaniu
obu stron na raz.

Radny W. Wieja był zdania, że rozdzielenie jest najlepszym rozwiązaniem, ponieważ istnieje
różnica w działalności tych placówek, których nie można pogodzić.

Radny J. Tichanowicz stwierdził, że ta sprawa nie powinna wrócić na sesję, to powinna być
męska decyzja Burmistrza, czy zajmujące te stanowiska osoby są odpowiednie.



Burmistrz wyjaśnił, że jego stanowisko jest nadał to samo: aby pozostawić do końca roku
funkcjonowanie instytucji na dotychczasowych zasadach, od nowego roku wydzielić środki
na zadania rzeczowe osobno dla CKiP i osobno dla Biblioteki.

Rada  Miejska  większością  głosów  (9  za,  4  przeciw,  1  osoba  wstrzymała  się  od
głosowania)  przyjęła propozycję  Burmistrza, jednocześnie odrzucając przedstawiony
projekt uchwały w tej sprawie.

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta i gminy na 2003 rok.

Projekt uchwały zreferowała i wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Pan  A.  Kościółek  poinformował,  że  Komisja
opiniowała tę uchwałę większością głosów pozytywnie.

Pan  J.  Tichanowicz  stwierdził,  że  organizacja  „Gwarkiady”  powinna  się  odbywać  pod
zaplanowane środki. Jest wiele bardzo ważnych potrzeb w Gminie na które nie ma środków.
Musi być, albo budżet większy, albo program skromniejszy.

Radny R. Wisła zapytał, czy przed Gwarkiada było wiadomo, że środków zabraknie?

Burmistrz  wyjaśnił,  że  to  była  kwestia  tygodnia,  dlatego  zorganizował  spotkanie
przewodniczących  Komisji  Rady,  na  którym  wyrażono  zgodę  na  dofinansowanie
„Gwarkiady”.

J. Wargacki stwierdził, że na spotkaniu z przewodniczącymi przedstawiono, że CKiP udało
się zebrać kwotę na wykonawców, ale zabrakło na najatrakcyjniejszą pozycję – na sztuczne
ognie.  Zasięgnięto  w  tej  sprawie  opinii  przewodniczących  Komisji,  którzy  wyrazili
pozytywną opinię na dofinansowanie sztucznych ogni.

W wyniku głosowania Rada Miejska większością głosów (10 za, 2 przeciw – R. Wisła,
B.  Król,  i  2  wstrzymały  się  od głosowania)  podjęła  uchwałę  Nr  X/48/03 w  sprawie
dokonania zmian w budżecie miasta i gminy na 2003 rok.

Ad. 6
Podjęcie uchwały  w sprawie przekazania do korzystania mienia Gminnego sołectwu
Chwalisław.

Projekt uchwały zreferował Burmistrz Miasta, udzielając przy tym stosownych wyjaśnień.
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr  X/50/03 w  sprawie  przekazania  do
korzystania mienia Gminnego sołectwu Chwalisław.

Radny H. Gawłowski stwierdził, że Zarząd Miejski popełnił błąd, ponieważ bez zgody Rady
Sołeckiej nie mógł pozbawić sołectwa majątku. Prosił, aby co do działki,  którą sołectwo
posiada na 5 lat, zastrzec, że nie może być sprzedana.



Ad. 7
Podjęcie uchwały  w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji Statutowej
ds. opracowania Statutu CKiP.

Projekt uchwały zreferował Burmistrz Miasta, informując, że przy podejmowaniu uchwały o
powołaniu  składu  Komisji  ds.  opracowania  statutu  CKiP  umknął  wybór  jej
Przewodniczącego.

Radny I.  Sosnowski  zaproponował  na  to  stanowisko W.  Wieję,  który wyraził  zgodę  na
kandydowanie.

W związku z brakiem innych propozycji, Rada Miejska większością głosów (13 za, 1
osoba  się  wstrzymała  –  W.  Wieja)  podjęła  uchwałę  Nr  X/51/03  w  sprawie  wyboru
Przewodniczącego  doraźnej  Komisji  Statutowej  ds.  opracowania Statutu CKiP –  w
osobie Radnego Waldemara Wieji.

Ad. 8
Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od ZTiF  działek w Złotym Stoku.

Projekt uchwały zreferował Burmistrz Miasta, udzielając potrzebnych wyjaśnień.

Rada Miejska jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/52/03 w sprawie przejęcia od ZTiF
działek w Złotym Stoku.

Ad. 9
Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały o ustaleniu stawek diet oraz zasad na
jakich przysługują diety i zwrot kosztów podróży za udział w pracach organów gminy.

Projekt uchwały zreferował i wyjaśnień udzielał Burmistrz Miasta, informując, że zachodzi
konieczność  uchylenia §  5  uchwały z  dnia  8  stycznia 2003 r.  w sprawie  ustalenia  diet,
ponieważ radni nie mogą za udział w posiedzeniach otrzymywać zwrotu kosztów podróży.
Koszty podróży służbowych wypłacane są na pisemne polecenie wyjazdu tj. delegację poza
teren gminy.

Rada Miejska większością głosów (12 za, 2 osoby wstrzymały się od głosowania) podjęła
uchwałę Nr X/53/03 w sprawie zmiany uchwały o ustaleniu stawek diet oraz zasad na
jakich przysługują diety i zwrot kosztów podróży za udział w pracach organów gminy.

Ad. 10
Informacja  Burmistrza  w  sprawie  negatywnego  rozpatrzenia  wniosku  PKP  o
restrukturyzację zadłużenia.

Temat zreferował Burmistrz, informując, że PKP wystąpiło o restrukturyzację należności z
tytułu zobowiązań podatkowych stanowiących dochody budżetu gminy. W związku z tym ,
że decyzja leży w jego gestii,  po przeanalizowaniu, Burmistrz podjął decyzję o odmowie
pozytywnego rozpatrzenia tego wniosku. 

Przewodniczący Komisji  Budżetowej  poinformował,  że  komisja  zgodziła  się  z  odmową
restrukturyzacji zadłużenia PKP.



Ad. 13
Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.

Po wysłuchaniu wyjaśnień, Rada przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Ad. 14
Zapytania i wolne wnioski.

J. Tichanowicz wnioskował o:
- pomoc po ulewach również mieszkańcom ul. Leśnej,
- pomalowanie przepompowni,
- remont wieży kościoła ewangelickiego z funduszy zgromadzonych na środku specjalnym,
- informację o S-ce SALUTARIS,

Burmistrz  wyjaśnił,  że  S-ka  WOD-KAN obiecała  pomalować przepompownię,  do  której
zostanie przeniesiony sprzęt z garażu w Rynku.
Wieża  kościoła  będzie  mogła  być  wyremontowana  po  uzyskaniu  zgody  konserwatora
zabytków i uiszczeniu przez dzierżawcę środków na ten cel.

Na  zapytanie  A.  Kościółka  o  zgody na  zbycie  udziałów  S-ki  SALUTARIS,  Burmistrz
wyjaśnił, że Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ich sprzedaż.

I. Sosnowski zapytał o funkcjonowanie basenu?

Burmistrz wyjaśnił,  że dzierżawca Pani S. Drabarek miała rozmawiać z Prezesem WOD-
KAN na temat tańszego napełnienia basenu.

Na zapytanie A. Kościółka o remonty elewacji w mieście, Burmistrz wyjaśnił, że środków
wystarczy tylko na projekt techniczny elewacji, który jest już na ukończeniu. Na remonty
elewacji pozostało tylko 4 tys. zł.

W. Wieja zwrócił uwagę, że OPS warunkuje pokrycie kosztów jednej wycieczki do Czech,
tym, że pojadą dzieci ich podopiecznych, idea powinna być jednak inna, powinny jechać
dzieci zasłużone.

Burmistrz wyjaśnił, że  nie  jest  to  uznaniowość,  lecz  wynika  z  przepisów OPS – pomoc
udzielana jest najbardziej potrzebującym.

W.  Giża  stwierdził,  że  wybijanie w ścianie  budynku 3  Maja  3  otworu drzwiowego jest
bezcelowe, gdyby miał tam być sklep, to niszczenie zabytkowej kamienicy. Wcześniej była
mowa o małej gastronomii.

Burmistrz wyjaśnił, że zgodę na wybicie tego otworu wydał konserwator zabytków.

W. Pietrusiów wspomniała o informacji z  urzędu w sprawie ZAIKS,  czy to sołtysi będą
odpowiadać za organizowane imprezy?

Burmistrz stwierdził, że organizator odpowiada i pokrywa ewentualne kary.



Na zapytanie A.  Kościółka o  mieszkania  w budynku poszkolnym w Laskach,  Burmistrz
wyjaśnił, że posiada już deklarację wykupu 5 mieszkań.

Ad. 15
Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem spraw, Przewodniczący Rady o godz. 1430 zamknął obrady.

      Przewodniczący Rady
Jerzy Tichanowicz


